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Vyhodnotenie dotazníka pre študentov VŠBM v KE za rok 2022 
 

Zúčastnilo sa 95 zo 650 študentov VŠBM, čo predstavuje 15 percent. 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

VYSOKÁ ŠKOLA BEZPEČNOSTNÉHO 
MANAŽÉRSTVA V KOŠICIACH 

Košťova 1, 040 01 Košice,  
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28. Tu môžete napísať svoje pripomienky, návrhy alebo odporúčania. 
 
- internetová stránka školy- je podľa môjho názoru zastaralá, privítal by som modernejší dizajn stránky 
- žiadne 
- Chcem sa poďakovať za prístup vyučujúcich a ich zaujímavé prednášky p. Havajovi a p. Jakabovičovi 
- Študujem diaľkovo. Preto Vás žiadam o zlepšenie včasnosti napĺňania systému MOODLE materiálmi 
o predmetoch. Žiaľ, učebnice, prednášky a údaje o plánovaných testoch nie sú vždy a nie vo všetkých 
predmetoch nahrané do systému včas. Z tohto dôvodu bolo potrebné počas zimnej sezóny študovať 
niekoľko disciplín súčasne za 1-2 dni, aby sa stihol prejsť testami. A pri niektorých disciplínach nebolo 
možné prejsť testami alebo zadaniami vôbec, pretože materiály sa objavili neskoro / alebo sa neobjavili 
vôbec a testy, ako sa ukazuje, sú už uzavreté. 
To má zlý vplyv na plánovanie štúdia a samotnú kvalitu vzdelávania. 
Dúfam, že sa situácia zlepší. Mnohokrat dakujem 
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- Žiadne pripomienky na stránku školy nemám,som veľmi spokojná,za tych 5rokov mám len veľmi 
dobre zážitky, spomienky atď. Ďakujem všetkým profesorom za priateľský vzťah k nám žiakom a 
ústretovosť. 
- VŠBM má veľmi dobrý organizačný štandard, škola výborne zvládla ja výučbu počas covid obdobia, 
pragmatický prístup, zameraný na kľúčové ciele pri udržaní pomerne vysokej študijnej náročnosti, 
reprezentatívne priestory zvýrazňujúce študijný odbor. Pro-zákaznícky prístup. Pre pracujúcich 
študentov je VŠBM výborná voľba. 
Niektorí pedagógovia počas prednášok aktívne komunikujú, niektorí majú monológ, zvýšiť dôraz na 
interakciu zo študentmi počas prednášok. Prezentovať počas prednášok viac SW odborných nástrojov 
(alebo nech sú dostupné v knižnici). 
- Mojej škole odporúčam len nepoľaviť a pokračovať v ceste ktorou ide. Má krásne čisté priestory, 
výborných pedagógov a odbor ktorý nemá hraníc. Som vďačná že mám možnosť študovať na VŠBM KE. 
- Štúdium na VŠBM v KE som si zvolil kvôli mojej práci v Policajnom zbore, nakoľko sa škola venuje 
hlavne bezpečnosti či už v PZ alebo iných ozbrojených zložkách je toto štúdium, prínosom v mojej práci 
a vysokoškolský titul druhého stupňa mi v mojej kariére v PZ výrazne pomôže. Školu som si taktiež 
vybral kvôli možnosti externého štúdia, ktoré je finančne dostupné a aj kvôli štúdiu, ktoré tiež prebieha 
cez systém MOODLE, takže ak sa nemôžem kvôli práci zúčastniť na prednáškach vyučujúci danú 
prednášku zverejní v systéme a doučím sa potrebné učivo aj odtiaľ. Moja doterajšia skúsenosť je len 
pozitívna, či už s vedením školy, profesormi, školským oddelením a s celým doterajším štúdiom. Verím, 
že sa mi podarí úspešne dokončiť aj inžinierske štúdium a budem môcť naplno využívať poznatky a 
informácie v pracovnom ale aj súkromnom živote. 
- Som spokojna 
- Registrujem, že pre VŠBM sú študenti na 1. mieste a záujem o úspešné získanie titulu je určite aj na 
strane školy. 
- Som veľmi spokojná s celkovým štúdium a najmä s komunikáciou s vyučujúcimi. 
-- Bolo by fajn keby učitelia mali väčšie IT znalosti všeobecne, 
- Dávali zavčasu vedieť o zmene rozvrhu alebo prednášok. 
- Veľmi fandím tejto škole a verím , že ma veľkú budúcnosť s prihliadnutím na dnešnú dobu a bude aj 
patrične ocenená a reprezentovaná študentmi, ktorí ju absolvujú !!! 
- celková spokojnosť 
- Chcem len podakovat celému kolektivu profesorov za prijemny a ustretovy pristup k studentom to 
poulazuje o ich vysokej profesionalite 
 
 
 

 
Ing. Radoslav Šulej, PhD., DBA, LL.M 
Prorektor pre informatiku a rozvoj 

 


